
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
 

Reģ.Nr. 90000048491 

Gaismas iela 19 k-9, Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, fakss 67935819, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2024.gada 28.februāris                protokols Nr. 5. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 23.02.2024.plkst. 08:55 

- atklāta 28.02.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtībā: 

Īpašumu komitejas jautājums 

1. Par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu līguma slēgšanu ar SIA “Art Tehno”.  

Attīstības komitejas jautājumi 

2. Par nekustamā īpašuma “Mežakākauļi”, Baldones pagastā detālplānojuma administratīvā 

līguma slēgšanu;  

3. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Mazezeri”, Baldones pagastā;  

4. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamā īpašuma “Mežrozes”  Baldones pagastā;  

5. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamā īpašuma “Mežrozes”  Baldones pagastā;  

6. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamā īpašuma “Mežrozes” Baldones pagastā;  

7. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Mežlejas”, Baldones pagastā;  

8. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam “Lempji”, 

Baldones pagastā;  

9. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajā īpašumā “Lielsūnupi”,  

Baldones pagastā;  

10. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam “Vējiņi”, Baldones 

pagastā;  

11. Par papildinājumiem Ķekavas novada domes 2024.gada 17.janvāra domes lēmumā 

Nr.21;  

12. Par nekustamā īpašuma “Pupmaļi”, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā   lietošanas 

mērķa maiņu;  

13. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma Mazā Senču iela 20 

Ķekavā, Ķekavas novadā sadalei;  

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Zvārguļi”, 

Plakanciemā;  

15. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma Upeslīču iela 24, 

Alejās,  Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā sadalei;  

16. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu “Šmiti” un 

“Saulaines” Ķekavā, Ķekavas novadā robežu pārkārtošanai;  

17. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma  Mežmalas ielā 4,  

Krustkalnos;  

18. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamo īpašumu  “Vecsuitiņi” un “Suitiņu 

ceļš”,  Dzintari, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā robežu pārkārtošanai;  

mailto:novads@kekava.lv
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19. Par detālplānojuma “Īgumi un  Nameji” grozījumu daļā  nekustamajā īpašumā Rīgas ielā 

28, Ķekavā, Ķekavas novadā nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu 

saņemšanai;  

20. Par detālplānojuma “Romanovski”  nodošanu publiskajai apspriešanai un  institūciju 

atzinumu saņemšanai;  

21. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Rasmaņi 

un Lielozoli” izstrādei.  

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

22. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu tāmju 

apstiprināšanu norēķiniem 2024. gadā;  

23. Par pašvaldības kompensāciju norēķiniem ar bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzēju;  

24. Par naudas balvas piešķiršanu izglītības iestāžu audzēkņiem un pedagogiem;  

25. Ķekavas novada izglītības iestāžu  pedagogu konkursa nolikums;  

26. Par grozījumiem Ķekavas vidusskolas nolikumā;  

27. Par "Bērnu pieskatīšanas pakalpojumi Ķekavas novadā" projekta pieteikuma iesniegšanu.  

Finanšu komitejas jautājumi  

28. Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību sociālās uzņēmējdarbības grantu programmas  

īstenošanai;  

29. Par saprašanās memoranda slēgšanu ar SIA “Bolt Services LV”. 

 

 

 

Sēdi vada – domes priekšsēdētāja 1.vietnieks Andris Vītols, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācija - 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, 

uzņēmējdarbības komunikācijas projektu vadītāja Signija Šulce; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis;  

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, izglītības kvalitātes procesu vadītāja 

Ilze Lisovska, izglītības procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa. 

Sēdē nepiedalās: Juris Žilko, Rihards Gorkšs. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Andris Vītols atklāj domes kārtējo sēdi. Viņš informē, ka attaisnotu iemeslu dēļ deputāte Dace 

Cīrule sēdē piedalīsies attālināti. 
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Par darba kārtību 

Andris Vītols informē par izsludināto darba kārtību. Viņš secina, ka priekšlikumu un jautājumu 

par darba kārtību nav, tāpēc aicina balsot par izsludināto sēdes darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 28.februāra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

1. 
Par pakalpojuma līgumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:44) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – uzņēmums iesniedzis pašvaldībā lūgumu noslēgt 

ūdenssasimniecības pakalpojumu līgumu. Tā kā tā ir pašvaldības autonomā funkcija, tad to 

iespējams deleģēt šim uzņēmējam. Viņam gan vēl jāveic divi mājasdarbi – jānomaksā nodokļu 

parāds valstij un jāiesniedz visi nepieciešamie dokumenti pašvaldības Sabiedrisko pakalpojumu 

maksas aprēķināšanas komisijai, lai noteiktu pakalpojuma tarifu, jo tikai pēc tam līgums stāsies 

spēkā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Zvaigzne, Keisters, Andris Vītols, Jansone, Ceļmalnieks, 

Pozņaks, Melnieks, Variks, Tihoņenko, Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav un sēdes vadītājs atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Keisters, Variks, Ceļmalnieks, Jerums. 

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Atlikt lēmuma pieņemšanu līdz brīdim, kad ir iesniegti visi nepieciešamie dokumenti un 

informācija par plānoto tarifu, kā arī veikta VID nodokļu parāda apmaksa. Sabiedrisko 

pakalpojumu maksas aprēķināšanas komisijai nekavējoties uzsākt darbu pie šī jautājuma, 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks), “Pret” – 5 (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Kristīne 

Hāze),  “Atturas” – 7 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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2.priekšlikums no Valta Varika -  

Organizēt Sabiedrisko pakalpojumu maksas aprēķināšanas komisijas pilna sastāva 

nodrošināšanu, 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – 2 (Gatis Līcis, Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Hāze balsojumā atturējās, jo nav skaidrs, kurš organizēs un kādā termiņā. 

Andris Vītols priekšlikumu atbalstīja, kaut tiešām termiņš netika norādīts, viņš uzskata, ka tas 

jāizdara saprātīgā termiņā. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 5 (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Nepiedalās" – 1 (Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot SIA „Art Tehno” sniegt sabiedriskos ūdenssaimniecības pakalpojumus (ūdens 

ražošana un piegāde) Ķekavas novada administratīvās teritorijas daļā un slēgt pakalpojuma 

līgumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, jo šī situācija ir līdzīga 

pašvaldībā ja piedzīvotām situācijām, uzskata, ka vēlāk notikumu gaitā šis lēmums tiks 

publiskots, lai organizētu kaut kādas darbības, un tas viņam liekas nepareizi. 

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

2. 
Par administratīvā līguma slēgšanu 

 (Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:18:14) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar lūgumu noslēgt administratīvo 

līgumu, kas noteiktu šī detālplānojuma realizācijas kārtību. Detālplānojums apstiprināts 

2007.gadā, bet attīstītājs vēlas tā realizāciju sadalīt kārtās, vispirms izdalīt zemi ceļam, tad, 

saskaņā ar Latvijas valsts ceļu izdotiem tehniskajiem noteikumiem, projektēt un izbūvēt ceļu 

grants šķembu līmenī, un otrajā kārtā uzsākt zemes sadalīšanu apbūves gabalos. Administratīvā 

līguma projekts pievienots lēmuma projektam. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja un virzīja uz 

domi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt administratīvo līgumu par detālplānojuma nekustamajā īpašumā “Mežakākauļi”, 

Baldones pagastā, īstenošanu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

3. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:20:35) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar lūgumu atdalīt no zemes gabala zemes 

vienības, kas nepieciešamas dzelzceļa līnijas Rail Baltica būvniecībai. Sagatavoti zemes 

ierīcības projekta nosacījumi, komitejā lēmuma projekts atbalstīts un virzīts uz domes sēdi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mazezeri”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:22:19) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – tieši tāds pats jautājums, kā iepriekšējais. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

6 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mežrozes”, Baldones 

pagastā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070176, saskaņā ar zemes ierīcības 

projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

5. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:23:32) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – arī šis lēmuma projekts sagatavots zemes ierīcības projekta 

uzsākšanai, lai atdalītu zemes vienības, kas nepieciešamas Rail Baltica trasei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mežrozes”, Baldones 

pagastā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070022, saskaņā ar zemes ierīcības 

projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:24:37) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – lēmuma projekts ir par zemes ierīcības projekta izstrādi, lai 

atdalītu Rail Baltica trasei nepieciešamās zemes vienības. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mežrozes”, Baldones 

pagastā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070160, saskaņā ar zemes ierīcības 

projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  
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7. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:25:38) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – šī zemes vienība atrodas tai pašā vietā, kur iepriekšējās un 

sagatavots lēmuma projekts par zemes ierīcības projekta izstrādi Rail Baltica trasei 

nepieciešamo zemju atdalīšanai.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mežlejas”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:26:35) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – šis lēmuma projekts ir jau par zemes ierīcības projekta 

apstiprināšanu. Projekta izstrāde uzsākta ar domes 2023.gada 25.oktobra domes lēmumu un 

zemes ierīcība nepieciešama, lai izdalītu Rail Baltica trasei nepieciešamās zemes. Projekts 

izstrādāts atbilstoši nosacījumiem un tas atbalstīts komitejā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Lempji”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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9. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:28:05) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar lūgumu apstiprināt izstrādāto zemes 

ierīcības projektu īpašumam Baldones pagastā, tas sagatavots atbilstoši izdotajiem 

nosacījumiem zemes sadalīšanai un transporta infrastruktūras izdalīšanai. Projekts pielikumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Lielsūnupi”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:29:41) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – izstrādāts zemes ierīcības projekts atbilstoši domes izdotajam 

lēmumam un darba uzdevuma nosacījumiem, tas saistīts ar zemju izdalīšanu Rail Baltica trases 

realizācijai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Vējiņi”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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11. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:31:43) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemta Valsts zemes dienesta vēstule, kurā viņi lūdz precizēt 

domes šā gada 17.janvārī pieņemto lēmumu par lietošanas mērķa piešķiršanu nomas zemei. 

Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Variks, Zvaigzne, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumu Ķekavas novada domes 2024.gada 17.janvāra domes lēmumā Nr.21. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

12. 
Par zemes lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:37:39) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu mainīt 

lietošanas mērķi zemei, kuras galvenā izmantošana ir mežsaimniecība, sagatavots atbilstošs 

lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Pupmaļi”, zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8056 002  

0965, Daugmales pagastā, lietošanas mērķi.  

Lēmums pielikumā.  
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13. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:38:48) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut izstrādāt zemes 

ierīcības projektu zemes sadalei divās zemes vienībās. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, 

kurā nosacījumi paredz papildus izdalīt vēl divas zemes vienības, kas atrodas zem piegulošajiem 

ceļiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma Mazā Senču iela 20,  

Ķekavā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:40:14) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols - atbilstoši saņemtajam iesniegumam no privātpersonām, 

sagatavots lēmuma projekts par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu ar mērķi sadalīt 

īpašumu divās daļās, papildus izdalot atsevišķā zemes vienībā zemi zem ceļiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Zvārguļi”,  

Plakanciemā, Ķekavas pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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15. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:41:28) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – atbilstoši privātpersonas iesniegumam, sagatavots lēmuma 

projekts par zemes ierīcības projekta izstrādi ar izstrādes nosacījumiem. Zemes ierīcības mērķis 

ir atdalīt uz zemes esošo viensētu un nodalīt zemi zem ceļa infrastruktūras.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma Upeslīču iela 24,  

Alejās, Ķekavas pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:42:47) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – arī šis lēmums projekts ir par zemes ierīcības projekta 

izstrādi, kura mērķis ir nodalīt transporta infrastruktūru no kopīgās zemes platības. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamo īpašumu “Šmiti” un “Saulaines”, 

Ķekavā, robežu pārkārtošanai saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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17. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:44:24) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – lēmuma projekts ir par zemes ierīcības projekta 

apstiprināšanu, izstrādātais projekts pievienots materiāliem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma Mežmalas ielā 4, Krustkalnos,  

Ķekavas pagastā, sadalei. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:45:28) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – izstrādāts zemes ierīcības projekts Vecsuitiņu īpašuma 

robežu pārkārtošanai, lai izdalītu atsevišķā zemes vienībā Suitiņu ceļu un pievienotu to 

pašvaldības ceļam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Suitiņu ceļš” un “Vecsuitiņi”, 

Dzintaros, Daugmales pagastā, robežu pārkārtošanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:45 līdz 11:00. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi. 
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19. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:01:43) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – izstrādāti detālplānojuma grozījumi, kuru mērķis bija mainīt 

teritorijas daļas izmantošanas veidus. Ja agrāk izmantošanas veids bija tikai tirdzniecības 

pakalpojumu ēku apbūve, tad grozījumi paredz vēl papildus savrupmāju apbūvi un biroja ēku 

apbūvi, tūrisma un atpūtas iestāžu apbūvi, sporta un kultūras būvju apbūvi, veselības 

aizsardzības iestāžu apbūvi. Detālplānojuma grozījumi atbilst darba uzdevumam un ar šo 

lēmumu tos virza publiskajai apspriešanai un institūciju atzinuma saņemšanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojuma “Īgumi un Nameji” grozījumus ar mērķi nekustamā īpašuma Rīgas 

ielā 28, Ķekavā, mainīt galvenos izmantošanas veidus, nodošanu publiskajai apspriešanai 

un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:03:50) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – izstrādāts detālplānojums atbilstoši darba uzdevumam un 

iesniegts pašvaldībā. Īpašums atrodas Krustkalnu ciemā un tas paredz zemi sadalīt apbūvei un 

izdalīt transporta infrastruktūru. Sagatavots lēmuma projekts par detālplānojuma nodošanu 

publiskajai apspriešanai.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu  nekustamajam īpašumam “Romanovski”, Krustkalnos, Ķekavas 

pagastā, publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  
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21. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:05:17) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu 

atļaut turpināt detālplānojuma izstrādi un izteikt darba uzdevumu jaunā redakcijā, atbilstoši 

jaunajam teritorijas plānojumam. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt darba uzdevumu, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2022.gada 

21.decembra lēmumu Nr.1. “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajiem 

īpašumiem “Rasmaņi” un “Lielozoli”, Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā”, 

jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

22. 
Par izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu tāmju apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:08:45) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – saskaņā ar Ministru kabineta noteikumiem, pašvaldībai 

katru gadu jāpieņem lēmums par izglītības iestāžu izdevumu tāmes apstiprināšanu, kas 

nepieciešama pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu sniegtajiem 

pakalpojumiem vienam bērnam. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kur aprēķinā iekļauti 

izdevumi par 2023.gadu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Romanovska, Kļaviņa, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu tāmes no 

2024.gada 1.janvāra pēc 2023.gada naudas plūsmas uzskaitītiem izglītības iestāžu 

izdevumiem pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu sniegtajiem 

pakalpojumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

23. 
Par pašvaldības kompensāciju 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:14:59) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – saskaņā ar pašvaldības izdotajiem saistošajiem 

noteikumiem par norēķiniem par bērnu izglītošanu privātajās pirmsskolas izglītības iestādēs vai 

privātu bērnu uzraudzības pakalpojuma sniegšanu, domei jānosaka summa par vienam bērnam 

sniegto pakalpojumu, atbilstoši budžeta iespējām. Tā kā pašvaldības 2024.gada budžets jau 

pieņemts un tajā ieplānots kompensācijas palielinājums par 20 euro vienam bērnam bērnu 

uzraudzības pakalpojuma sniedzējiem, tad sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kas 

palielinājumu paredz ar šā gada 1.martu. Vidēji šo atbalstu novadā saņem 300 bērni. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Romanovska, Kļaviņa. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt pašvaldības kompensācijas apmēru norēķiniem ar bērnu uzraudzības pakalpojuma 

sniedzēju ar 2024. gada 1.martu 230,00 euro. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:19:44) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – naudas balsvas piešķiršanas komisija ir izstrādājusi 

jaunu nolikumu. Romanovska skaidro, kādas izmaiņas jaunajā nolikumā paredzētas salīdzinot ar 

iepriekšējo. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības nolikumu “Par naudas balvas piešķiršanu 

izglītības iestāžu audzēkņiem un pedagogiem”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

25. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:23:37) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – arī šo nolikumu paredzēts grozīt, pamatojoties uz 

ieteikumiem. Romanovska skaidro nolikuma izmaiņas. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto  lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības nolikumu “Ķekavas novada izglītības iestāžu 

pedagogu konkursa nolikums”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

26. 
Par grozījumiem nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:26:48) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – vidusskolas nolikumu nepieciešams grozīt, jo mainījies 

Ķekavas statuss un tā tagad ir pilsēta, tāpat normatīvie akti nosaka izglītības programmu 

licencēšanas kārtību, nosakot, ka programmas, kuras vairs netiek īstenotas no nolikuma 

jāizslēdz. Romanovska skaidro, kādas programmas no nolikuma tiks izslēgtas un kādas vēl 

izmaiņas nolikumā paredzētas. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Romanovska, Zaķe, Jerums, Putniņa, Lisovska, Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas vidusskolas nolikumā, apstiprināts ar Ķekavas novada domes 

2021. gada 4. februāra sēdes lēmumu Nr. 1.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

27. 
Par projekta iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:41:16) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – jautājums skatīts arī Finanšu komitejā, materiāliem 

pievienota prezentācija. Šāds projekta piedāvājums ir pirmo reizi un tas ir Eiropas savienības 

fondu projekts, kas domāts, lai sniegtu atbalstu pašvaldībām privātā pirmsskolas izglītības 

pakalpojuma un bērnu uzraudzības pakalpojuma iegādei, radot vienlīdzīgākas iespējas visām 

ģimenēm. Projekta finansējuma apmērs ir ne mazāks par 200 tūktošiem un maksimālais apjoms 

ir trīs miljoni euro. Pašvaldības līdzfinansējums jāparedz ne mazāks par 25% no projekta 

kopējām izmaksām. Romanovska iepazīstina sīkāk ar projekta noteikumiem, statistiskajiem 

datiem par iespējamiem šī pakalpojuma saņēmējiem un projekta nodrošinātajām iespējām. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Lisovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta iesnieguma “Bērnu pieskatīšanas pakalpojumi Ķekavas novadā” 

iesniegšanu Eiropas Savienības kohēzijas politikas programmas 2021.–2027. gadam 4.3.6. 

specifiskā atbalsta mērķa "Veicināt nabadzības vai sociālās atstumtības riskam pakļauto 

cilvēku, tostarp vistrūcīgāko un bērnu, sociālo integrāciju"  4.3.6.6. pasākuma "Bērnu 

pieskatīšanas pakalpojumi” projektu iesniegumu atlasē par kopējo summu 3 829 230  

EUR.  

Lēmums pielikumā.  
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FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

28. 
Par sadarbību grantu programmas īstenošanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:52:09) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar šo lēmumu apstiprina Ķekavas novada pašvaldības 

ikgadējo dalību sociālās uzņēmējdarbības grantu programmā un pilnvaro domes priekšsēdētāju 

parakstīt sadarbības līgumu. Projektā apvienojušās Mārupes, Olaines Siguldas Ropažu un 

Ķekavas pašvaldības un SEB banka. Kopējais pieejamais granta finansējums ir 56000 euro, 

katra no līgumslēdzēja pusēm apņemas iemaksāt fondā astoņi tūkstoši euro, no kura tad arī šos 

grantus izmaksās. Grantu piešķirs fiziskām personām, kuras plāno veidot sociālo 

uzņēmējdarbību. Viņš informē, ka iesniedzis priekšlikumus izteikt jaunā redakcijā gan konkursa 

nolikumu, gan sadarbības līgumu un skaidro par veiktajām izmaiņām. 

Ziņojumu papildina Signija Šulce. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Andris Vītols, Šulce, Jerums. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Andra Vītola -  

Izteikt konkursa nolikumu pievienotajā redakcijā, 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

 

2.priekšlikums no Andra Vītola -  

Izteikt sadarbības līgumu pievienotajā redakcijā, 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atbalstīt un apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības dalību sociālās uzņēmējdarbības 

grantu programmā un sadarbības veidošanā, un noslēgt sadarbības līgumu ar Mārupes 

novada pašvaldību, Olaines novada pašvaldību, Siguldas novada pašvaldību, Ropažu 

novada pašvaldību, Jelgavas novada pašvaldību un AS “SEB banka”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

29. 
Par memoranda parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:00:25) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – memorands ir par elektriskoskrejriteņu izvietošanu un 

darbību Ķekavas novadā. Memorands nav juridiski saistošs, tas tikai pauž vēlmi sadarboties, tas 

ir labās gribas dokuments, tomēr turpmāk pašvaldība virzīs saistošos noteikumus, kas regulēs 

skrejriteņu darbību novada teritorijā. Šis uzņēmējs apņemas izvietot skrejriteņus vietās, kas 

netraucēs satiksmes dalībniekiem un satiksmei un viņi apņemas laikus novākt skrejriteņus, ja tie 

apdraudēs vai traucēs satiksmi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks,  Andris Vītols, Zvaigzne. 

Jautājumu, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 

(Arnolds Keisters),  “Atturas” – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt saprašanās memoranda parakstīšanu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Bolt 

Services LV”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdi slēdz plkst. 12:03. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Andris Vītols 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 


